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Rijen bij de muntjes, meiden aan het
kletsen bij de toiletten en iedereen
op de dansvloer even alle omstan-
digheden rondom corona vergeten.
Eindelijk zijn de meeste maatrege-
len opgeheven en kunnen de 18-
plussers weer uit hun dak gaan.

Om naar binnen te mogen is een
negatieve testuitslag via Testen voor
Toegang of vaccinatiebewijs ver-
plicht. Binnen hoeft dan de ander-
halve meter maatregel niet gewaar-
borgd te worden. De uren voordat
het feest begon waren nog wel even
erg stressvol, het systeem van Testen
voor Toegang had namelijk een sto-
ring. Daardoor kon het langer duren
voordat testers hun uitslag binnen
kregen. De organisatie van het feest
geeft aan dat er gelukkig goed con-
tact was met de testraat, waardoor
het probleem verholpen kon wor-
den ,,Het belangrijkste blijft de vei-
ligheid van de bezoekers, mensen
die geen test hebben gedaan hebben
we weggestuurd’’, aldus organisator
Anthony van der Haagen. 

Sociaal
Voor de veiligheid hadden ze dan
ook een kleinere capaciteit dan nor-

maal. ,,Er zijn ongeveer 650 tot 700
man vanavond’’, zegt eigenaar Nico
Gründmann van Alpha ,,Het is weer
nieuw met de toegangsbewijzen,
maar we gaan eindelijk weer rich-
ting normaal.”

,,Op voorhand voelde het wel even
onwerkelijk, opeens weer een uit-
verkochte zaal vol mensen”, zegt
Van der Haagen, die vanavond ook

een van de dj’s is. ,,Maar al snel ging
het dak eraf en kwamen we in ons
vaste ritme.”

Eenzaamheid
Anthony geeft aan dat hij ziet dat

het gemis van het sociale aspect veel
invloed heeft gehad op de jongeren.
Eenzaamheid speelt een grote rol
tijdens de coronacrisis en het is

moeilijk om mensen te ontmoeten
,,We zijn zo blij dat we weer open
mogen en dat we het publiek weer
een fijne avond kunnen geven.”

En dat doen ze. De gehele avond
hangt er een gezellig sfeer in Alpha.
,,Ik voel me net een kleine jongen in
een speelparadijs”, geeft Mike Zwart
uit Anna Paulowna aan. 

Om vier uur ’s nachts is het feest af

en gaan de lichten aan. Bezoekers
strompelen langzamerhand naar
buiten, de meeste zijn eigenlijk nog
helemaal niet klaar met feesten.
Maar het zit er toch echt op, de eer-
ste avond uit na alle coronamaatre-
gelen. 

Gründmann kijkt terug op een
succesvolle avond ,,Heel blij, dit was
een mooie start!”

Uitgaan mag weer, dus mensen zijn aan het lachen, dansen en knuffelen. ’Ik voel me net een kleine jongen in een speelparadijs’

Simone Bruin

Eindelijk lachen, dansen en knuffelen

Zevenhonderd man
feesten in
uitverkochte Alpha

Schagen ■ Het is half één ’s
nachts en het feest gaat los in zaal
Alpha. Mensen zijn aan het la-
chen, aan het dansen en aan het
knuffelen. Na anderhalf jaar is
het weer als vanouds.

De handen gaan de lucht in tijdens de eerste uitgaansavond in Alpha. PR-FOTO

Winkel ■ Ze hebben allemaal een
corsohart. Dus áls er een kans is om
Bloemencorso 2021 door te laten
gaan, dan moeten ze die met beide
handen aanpakken.

Met die instelling dient de organi-
satie van Bloemencorso in Winkel
dit weekend een aanvraag voor een
vergunning in bij de gemeente Hol-

lands Kroon. Op de traditionele
vierde zondag van september, dit
keer de 26ste, zouden de corsowa-
gens weer door het dorp moeten rij-
den.

Gelijk een mooie eerste uitdaging
voor het nieuwe bestuur. Zij zag de
editie van 2020 door de vingers glip-
pen, maar hield de situatie voor het
jaar erna goed in de gaten. Met leden
van de corsogroepen werd een plan
gesmeed om het evenement corona-
proof te houden.

,,Uit die gesprekken kwam bij-

voorbeeld een alternatieve route
naar voren”, vertelt Mira Meihuizen
namens het bestuur. ,,We willen
voor een route in de vorm van een
’acht’ gaan. Dan kunnen we ook de
anderhalve meter afstand garande-
ren voor het publiek.”

Beslissing
De corsogroepen maken er samen
een feest van. Dat zorgt voor rust
binnen het bestuur. ,,We moeten na-
tuurlijk afwachten of iedereen zich
inschrijft, maar we horen overal po-
sitieve geluiden. Er is veel contact
met de groepen over het evenement.
Zoals we er nu mee bezig zijn, geeft
het echt een goed gevoel”, vertelt
Meihuizen.

,,Voor ons als nieuw bestuur is het

spannend, maar je ziet dat we sterk
staan door wat we in zo’n korte tijd
samen hebben meegemaakt. Nu zie
je wat je aan elkaar hebt. Een beslis-
sing nemen om de editie van vorig
jaar niet door te laten gaan is niet
niks.’’

,,Gelukkig zitten we op één lijn en
kunnen we op elkaar leunen. We
hebben allemaal een corsohart, dat
is het belangrijkst.”

Kleinere corsowagens
De voorwaarden om Bloemencorso
2021 door te laten gaan, zijn onder
meer die langere route én kleinere
corsowagens. 

Waar in 2019 1,3 miljoen bloemen
werden gebruikt, zijn er nu 650.000
beschikbaar voor de groepen.

EVEN EMENTEN Plan gesmeed om het Winkeler bloemenfeest coronaproof te houden

Corso in Winkel gaat door
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Coronaproof Bloemencorso is een mooie eerste uit-
daging voor het nieuwe bestuur: ’Nu zie je wat je
aan elkaar hebt’ •i

Tienduizend bezoekers
Bloemencorso is een jaarlijks
terugkerend evenement in
Winkel waar normaal
gesproken ongeveer
tienduizend bezoekers op
afkomen. Het bestuur bestaat
tegenwoordig uit voorzitter
Hielko Mels, penningmeester
Marc Langedijk, pr-vrouw Mira
Meihuizen, secretaris Naomie
Droog en bestuursleden Nadine
de Leeuw en Monique van der
Kommer.


